
Allmänhetens frågestund

Astor Malmborg har inkommit med ett antal frågor till allmänhetens frågestund 
vid fullmäktiges sammanträde 18 juni 2019. Nedan följer svaren.

- Hur kan Ni som samhällsbyggare tillåta att Hamngatan fortsättningsvis ska 
verka som motortrafikled rakt genom centrum och förstöra stadsmiljön och inte 
minst hälsan för de boende? 

Svar: Hamngatan ska inte verka som en motortrafikled, men den är en viktig 
del i kommunens trafiksystem. Kommunen följer ständigt upp 
miljökvalitetsnormerna på Hamngatan och jobbar kontinuerligt med att 
förbättra luftkvaliteten i stadsmiljön.

- Varför har Östra Länken byggts för hundratals miljoner, om för att inte styra 
bort genomfartstrafiken i centrum ( Hamngatan)? 

Svar: Östra länken byggdes som en komplettering i kommunens trafiksystem 
och fungerar idag väldigt bra. Den avlastar inte bara Hamngatan utan flera 
andra delar som tidigare var hårt trafikerade. På just Hamngatan så har trafiken 
minskat med c:a 6000 fordon/dygn sedan Östra länken byggdes.

- Hur ser åtgärdsprogram PM10 ut idag? Vi boende upplever att 
luftföroreningarna ökat med ökad trafik, vilken ses på balkonger och fönster.

Svar: Sedan ombyggnation av Hamngatan genomfördes i slutet av 2014 har 
trafiken minskat med ca 30 % på Hamngatan. Trafikmängden har minskat från 
ca 16 200 fordon per dygn till ca 9800 fordon per dygn.

Generellt har antal överskridanden av miljökvalitetsnormen minskat sedan 
2011 när normen överskreds 43 gånger (normen får överskridas max 35 ggr per 
år). Se diagram nedan.
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